
Bestyrelsesmøde 09.02.2019 hos Tom 
Afbud Per Silleborg 
 
Søren orienterede om problemer med hensyn til gravearbejdet omkring 
Skovbrynet.  
Der var indsendt en klage til kommunen (park og trafik) fra en beboer  
på Skovbrynet; omhandlende fældning af træer og beplantning. 
Problemet var at der var gravet i rabatten, i stedet for vejen, da der i vejen 
ligger kabler fra fibernet, TDC og el.  
Efter at Søren har holdt møde med de forskellige lodsejere er der enig- 
hed om, at Vandværket planter en halv snes små birketræer, og leverer  
en gang grus til et mindre parkeringsområde (2 – 3 biler) samt jord til at  
lukke for gennemgående trafik. 
 
Gennemgang og godkendelse af budget 2019. 
 
Vandspildet i 2018 var kun på imponerende 2,3%. 
 
Søren efterlyste aktuelle vandprøveresultater på hjemmesiden, Tom får de 
nyeste resultater lagt ind. 
 
Efter bestyrelsesmødet orienterede Tom om vigtighed af at stemme lokalt  
til Eniig`s repræsentantskab.   
 
09.02.2019 
Steen Wigh      


